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Esittelijä Seurakuntayhtymän johtaja Rintamäki Juha 

 
Päätösehdotus 

Yhteinen kirkkoneuvosto päättää esittää yhteiselle kirkkovaltuustolle, että se 
päättää: 
1)merkitä vastauksen aloitteeseen tiedoksi. 
2)katsoa aloitteen tulleen käsitellyksi. 
 

Käsittely  
Esa Ahonen teki esityksen asian palauttamisesta valmisteluun. Wiking Vuori, Risto 
Harju ja Anni Järvilehto kannattivat palautusesitystä. 
 
Palautusesityksestä äänestettiin. Asian palauttamista valmisteluun kannattivat 8 
jäsentä: Wiking Vuori, Riitta Asikanius, Otto Lehtipuu, Kristiina Kartano, Risto Harju, 
Martina Harms-Aalto, Anni Järvilehto ja Rakel Hiltunen. Asian käsittelyn jatkamista 
kannattivat 4 jäsentä: Samuel Kopperoinen, Pertti Sundberg, Jukka Pakarinen ja 
Ami Lainela. 
 
Asia päätettiin palauttaa valmisteluun. 
 

Päätös 
Asia palautettiin valmisteluun. 
 

Selostus  
Seminaari on valmisteltu vuonna 2021, mutta pandemian vuoksi seminaaria ei voitu 
toteuttaa. Rohkeasti Yhdessä- ohjelma, TuTa- valmistelut ja strategiatyöskentely 
ovat vaatineet aikaa ja resursseja 2022, jonka vuoksi Iltakoulut on käytetty näiden 
prosessien valmisteluun. Mikäli halutaan, seminaari on mahdollista toteuttaa 
yhdessä Sovinto-ohjelman kanssa. 
 

Lapsivaikutusten arviointi 
Asiassa ei ole tarpeen tehdä lapsivaikutusten arviointia. 
 

Lisätiedot 
Kasvatuksen ja seurakuntapalvelun päällikkö Kalle Kuusniemi 
kalle.kuusniemi@evl.fi 


